

五年級(Grade 5)第三次段考通知

- 一、**01/07 (五)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、**01/10 (一)** 上午舉行國語科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、**01/11 (二)** 上午舉行數學科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
01/07 (五)	上午 8:40 上午 9:20	英文 Reading	<u>Stories</u> : Lesson 7, 11, 12, 13 <u>Genre</u> : historical fiction, narrative nonfiction <u>Skills</u> : A.P.E. (Answer, Prove, Explain), embedding quotes as evidence, understanding characters, visualization, sensory appeal, cause and effect, fact and opinion, simile, drawing conclusions
	上午 9:35 上午 10:15	英文 English	<u>Spelling</u> : Lesson 7, 11, 12, 13 <u>Language Arts</u> : Unit 3.7 – Using Exact Verbs (p. 108~128) <u>Vocabulary</u> : Lessons 11~15 <u>Core Novel</u> : <i>The Wish Giver</i> (p.125-181)
01/10 (一)	上午 8:20 上午 9:20	國語 Chinese	第 10 課~第 14 課、統整活動(三)(四)：80% 第 1 課~第 9 課：20%
01/11 (二)	上午 8:20 上午 9:20	數學 Math	第八單元到第十單元：70% 第一單元到第七單元：30%

社會 Social Studies	<p>Social Studies Project Evaluation: Group work: Poster (60%), Individual work: (40%) Lesson 2.5 Origins of Judaism Lesson 2.6 Beliefs of Judaism Lesson 4.3 Origins and Beliefs of Hinduism Lesson 4.4 Origins and Beliefs of Buddhism</p>
自然 Science	<p>Coronavirus Project Students will work in pairs from 12/10-01/07 as they research COVID-19 and will be individually assessed on the following criteria: research (30%), a quiz (20%), poster/display (30%), diagrams (10%), and behavior and participation (10%).</p>

➤ 01 月 07 日、10 日、11 日課後才藝班不上課；課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on Jan. 7th, Jan.10th -11th; after-school care is as scheduled

